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1. Velkommen 

Formand Johnny Jensen bød velkommen til mødet, der var 23 lejemål repræsenteret, hvilket 
svarede til 46 stemmeberettigede. 

 

2. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog Gitte Nielsen, som blev valgt. 

 

3. Valg af stemmetæller 
Til stemmetællere blev valgt: Karina Carlsen, Lonni Hansen og Janni Johansen 

 

4. Afdelingsbestyrelsens beretning ved formand Johnny Jensen 
Johnny Jensen gennemgik bestyrelsens beretning. 
Bestyrelsens beretning blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Fremlæggelse af regnskab for perioden 01.10.13 til 30.09.14 til orientering 
Johnny Jensen gennemgik regnskabet. 

 

6. Fremlæggelse af budget for perioden 01.10.15 til 30.09.16 til godkendelse 
Johnny Jensen gennemgik budgettet. 
Budgettet blev enstemmigt godkendt af afdelingsmødet. 

 

7. Indkomne forslag 
Der var kommet 3 forslag til afstemning op afdelingsmødet. 
1) Opdatering af hjemmeside. Forslaget blev trukket på mødet af forslagsstiller Ebbe Pedersen. 
2) Etablering af fibernet/datanetværk inkl. Levering af 100/100Mbit bredbånd. Forslaget blev 

vedtaget. For forslaget stemte: 35. Imod forslaget stemte 10. Ikke afgivet stemme: 1. 
Forslaget blev stillet af afdelingsbestyrelsen. 

3) Udvidelse af bestyrelsen til 9 medlemmer. Forslaget blev stillet af Erik Jacobsen. Forslaget 
blev ikke vedtaget. For stemte: 8. Imod stemte: 38. 

 

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer, Kjeld Bruno (modtager genvalg) og Anne-Birgit Høgsholt 
Rasmussen (modtager genvalg).  
Begge kandidater blev enstemmigt valgt uden modkandidater. 

 

9. Valg af 2 suppleanter. (For 1 år) 
2 kandidater stillede op som supplenater: 
Lonni Hansen og Carina Carlsen blev enstemmigt valgt som suppleanter. 
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10. Eventuelt. 
Følgende blev nævnt og kommenteret: 
- Mågeproblematik, stadig beboere der foder mågerne, til stor irritation for flertallet af 

beboerne 
- Cigaretskod i opgangene, evt. krukker foran opgangene 
- Ros til ejendomsfunktionærerne, pænt område, pæn modtagelse ved indflytning 
- Ønske fra deltagerne på mødet, at der ville deltage flere af vores beboere med anden etnisk 

herkomst 
- Betaling af leje af fælleshuset. I dag skal der betales kontant, nu om dage har de fleste ikke 

kontanter i den størrelsesorden. Der efterlyses en elektronisk ordning. 
- En enkelt beboer var utilfreds med trappevasken (163). Beboeren blev opfordret til at klage 

på ejendomskontoret samme dag som trappevasken udføres, hvis det fortsætter. Alle andre 
udtrykte tilfredshed med trappevasken. 

- Der blev udtrykt utilfredshed med finansieringen og tilbagebetalingen af nye køkkener. 
Beboeren fik forklaring på hvorfor det er sådan, det blev i sin tid vedtaget, at det var den 
måde vi skulle gøre det på. Beboeren blev opfordret til at komme med et nyt forslag til næste 
års ordinære afdelingsmøde 

- Der blev til slut nedsat et aktivitetsudvalg, som skal se på, hvad der interesserer vores 
beboere i Søparken. Der skal på sigt være aktiviteter for alle aldersgrupper 

 
Dirigenten takkede efterfølgende for god ro og orden og mødet blev hævet kl. 20.45 
 
Referat ved: Anne-Birgit Høgsholt Rasmussen 
 
Referat godkendt den 25. marts 2015 
 
 

 
Johnny Jensen   Gitte Nielsen 
Formand    Dirigent 


